
BM nr. 5 2021 i Grundejerforeningen Hinderuplund den 30/6 2021 hos Frank.  

Deltagende: Otto Leopold E36, Frank Rasmussen H2, Kirsten Iversen H35, Britta 
Jørgensen E22, Frederik Jørgensen K45, Jens Dam E17, Mikkel Juul Larsen E46 og Stina 
Engelhardt H33. 

Referent: Stina 

Dagsorden 

 
1. Godkendelse af referat fra sidste møde (nr 4/2021 afholdt 10/5) 
2. Godkendelse af dagsorden 
3. Konstituering; valg af næstformand og fordeling/omfordeling af opgaverne i 
bestyrelsen 
4. Meddelelser 
5. Opfølgning på generalforsamlingen  
6. Faciliteter. Gartnerkontrakt – justering? 
7. Sommerfest 
8. Næste mødedatoer 
9. Evt. 
 
 
 

 

 
Ad. 1  
Referat fra BM 4/2021 godkendt. 
 
Ad. 2  
Dagsorden godkendt med tilføjelse af flg. punkter (Meddelelser, Faciliteter, Næste 
mødedatoer) 
 
Ad. 3 
Konstituering. Frederik har flytteplaner senest nov 2021, og næstformand bliver i 
stedet Frank; Kasper, der er suppleant indtræder derfor i bestyrelsen. Øvrige 
arbejdsfordeling er der ikke ændret ved for nuværende. 
 
Ad. 4 
Meddelelser: Det planlagte møde d. 27/5 blev ikke afholdt, da kun 2 kunne deltage og 
man derfor ikke var beslutningsdygtig.  
 
 



Ad. 5 
Opfølgning på generalforsamlingen 
Referatet godkendt med diverse tilrettelser.  
Vedtægtsændringer blev vedtaget på GF og skal tinglyses. Frederik forhører sig (ved 
Benedikte), hvordan det foregår i praksis og Britta sørger for at få det bragt i orden. 
Vedr. ladestandere; tiden er måske ikke moden endnu eller måske har det været for 
uoverskueligt med de forslag, der blev fremlagt. Vi arbejder videre med det og 
eventuelt skal der fremsættes et mere enkelt (mindre vidtgående) forslag næste år. 
Snerydning/glatførebekæmpelse; forslaget blev vedtaget med stort flertal. Frank og 
Otto laver et skriv mht, hvilke kriterier vi ønsker ydelsen udført på og indhenter tilbud 
fra nogle firmaer på kombineret snerydning/glatførebekæmpelse. 
 
 
Ad. 6 
Faciliteter. Gartnerkontrakt – justering? 
Trekanterne langs vængernes parkeringspladser ser ikke for godt ud. Ifølge kontakten 
skal Norskov tage disse områder 2 gange om året. Det viser sig, at det ikke er 
tilstrækkeligt. I dette budgetår vælger vi at tilkøbe nogle ydelser mhp at holde 
trekanterne og så skal kontrakten nok tilrettes til næste år. Der skal også tages fat i 
gartnerne vedr. klipning af hække, hvor der ikke alle steder bliver klippet tæt nok. 
Syrenerne gror meget forskelligt (grundet jordbunden?), hvilket besværliggør klipning 
af hækkene nogle steder, hvor de vender mod de syrener, der er vokset ind over 
hækkene. Vi vil bede Norskov om at klippe nogle af syrenerne ned til efteråret. 
Vi vil ligeledes bede dem om at klippe ned i området ved hegnet nord for boldbanen i 
Hesbjergvænget, så der kun står hæk og de 3 træer tilbage. 
Otto og Kirsten vil tage fat i Norskov og bede om et møde med dem nu, hvor vi har 
haft dem ansat til arbejdet i vores område i et halvt år og lave en status over arbejdet 
hidtil. 
Legeplads: Udvalget der var nedsat til at undersøge vedr. opgradering af vores 
legeplads er skrumpet ind, idet kun bestyrelsesmedlem Britta sidder i udvalget nu. 
Britta har indhentet tilbud fra Hags. Gyngestativ udgår og resten forsøges anskaffet i 
indeværende år. Britta indhenter revideret tilbud. Britta foreslår indkøb af (lege-) 
gravemaskine for 2-300 kr. 
Grus: Der er bestilt en ny sending grus. 
Asfalt på vængerne: Odense Kommune er klar over, at den ER blød, at den derved 
lukker sig selv ved småskader, f.eks. mærker fra dæk. 
 
Ad. 7 
Sommerfest. 
Lørdag d. 21/8 holdes årets sommerfest. Der er nogle stykker, der har meldt sig til at 
hjælpe med teltopsætning og ned-tagning. Vi overvejer at sætte teltet op om 



lørdagen. Frederik laver et udkast til en flyer til beboerne. Vi lejer borde og stole, 
køber papirsduge. Vi medbringer nogle grill til at grille kød på. Man tager selv kød og 
lignende med til eget indtag og derudover noget tilbehør til et fælles bord 
(salater/brød eller lign). Drikkevarer til eget forbrug. Frederik undersøger vedr. en 
soundbox og har en iPad parat med Spotify.  
 
Ad. 8 
Næste mødedatoer 
13/9 kl 18 hos Britta E22 
3/11 kl 18 hos Kirsten H35 
”Erstatnings-julefrokost”: Otto sender forslag til datoer 
Julefrokost 22/1 hos Otto og Grethe, med et kort bestyrelsesmøde forud 
 
Ad. 9 
Evt. 
Intet yderligere 
 
 
 


